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"Packer" means any enterprise which puts dangerous goods into packagings, including large packagings and intermediate bulk containers (IBCs) and, where necessary, prepares packages or overpacks for carriage;

Verpacker: Das Unternehmen, das die gefährlichen Güter in Verpackungen, einschließlich Großverpackungen und Großpackmittel (IBC) einfüllt und gegebenenfalls die Versandstücke oder Umverpackungen zur Beförderung vorbereitet.

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

1.4.3.2
Packer

In the context of 1.4.1, the packer shall comply with in particular:

(a)
the requirements concerning packing conditions, or mixed packing conditions; and

(b) when he prepares packages or overpacks for carriage, the requirements concerning marking and labelling of the packages or overpacks.

Verpacker
Im Rahmen des Abschnitts 1.4.1 hat der Verpacker insbesondere zu beachten:

a) die Verpackungsvorschriften und die Vorschriften über die Zusammenpackung und

b) wenn er die Versandstücke oder Umverpackungen zur Beförderung vorbereitet, die Vorschriften über die Kennzeichnung und Bezettelung von Versandstücken oder Umverpackungen.
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